
معاون سازمان نوسازی مدارس:

5هزار و 500 طرح در آموزش و پرورش 
در دست اجراست

رئیس کمیسیون اصل 90 مجلس مطرح کرد  

فشار برای مختومه شدن پرونده فساد در فوتبال 

ورزشی ـ اخبار كشور
صفحه  9

پنج شنبه اول مرداد ۱۳9۴ 
6 شوال۱۴۳6 - شماره ۲۱۱۱۳

اخبار کوتاه از فوتبال

دهکده ورزشکاران در برزیل که تاکنون 85 درصد آن آماده شده 
است تا پایان سال 2015 تکمیل خواهد شد.

دهکده ورزشــکاران المپیک و پارالمپیک ریو 85 درصد آماده است و این 
ســاختمان تا پایان سال 2015 تکمیل می شود. قرار است 31 ساختمان که هر 
کدام 17 طبقه است به صورت مجزا از یکدیگر در 7 بلوک ساخته شود. 3 هزار و 
604 آپارتمان با 10 هزار و 160 تختخواب برای ورزشکاران در نظر گرفته شده 
که ظرفیــت پذیرایی از 18 هزار میهمان را دارد. این دهکده بعد از بارا المپیک 
پارک و در مرکز ریو قرار دارد. جولای ســال 2016 ) تیرماه 1395( این دهکده 

باز می شود و ورزشکاران می توانند در آن مستقر شوند. 

استاندار:
رئیس جمهور هفته آینده به کردستان 

سفر می کند
استاندار کردستان گفت: رئیس جمهور یکشنبه هفته آینده برای 
انجام بیستمین سفر اســتانی خود میهمان مردم استان کردستان 

خواهد بود.
به گزارش خبرگزاری فارس از سنندج به نقل از روابط عمومی استانداری 
کردســتان، »عبدالمحمد زاهدی« در نشستی که با حضور مسئولان استان 
در نهاد ریاســت جمهوری برگزار شد، گفت: رئیس جمهور صبح روز یکشنبه 

هفته آینده در محل استادیوم استقلال سنندج با مردم دیدار خواهد کرد.
استاندار کردســتان، دیدار با برگزیدگان دانشــگاهی، خانواده شهدا و 
ایثارگران، نخبگان فرهنگی و هنری کردستان و روحانیون و فعالان اقتصادی 
ملی و استانی را از دیگر برنامه های رئیس جمهوری اعلام کرد. وی با بیان اینکه 
مدیران بنگاه های بزرگ اقتصادی دولتی و غیردولتی دکتر روحانی را دراین سفر 
همراهی می کنند گفت: وزرا و معاونین رئیس جمهوری به عنوان نمایندگان 
وی به شهرستان های استان سفر کرده و با مردم و نخبگان شهرستانی دیدار 
می کنند. زاهدی با اشاره به اینکه کل تصمیمات سفر رئیس جمهور به کردستان 
قبل از ســفر، نهایی شده است، گفت: این مسئله موجب می شود تصمیمات 
کارشناسی تر و دقیق تر باشد و از تصمیمات احساسی و خلق الساعه در حین 

سفر پرهیز شود.
به گزارش ایرنا، استاندار کردستان همچنین اظهارکرد:  پروژه های نیمه 
تمام در کردستان زیاد است و از سوی دیگر همین پروژه ها باعث خواهد شد 
که رئیس جمهوری اعتبارات بیشتری به کردستان اختصاص دهد. وی با اشاره 
به اینکه جلســات متعددی با رئیس جمهوری، دکتر نوبخت، وزرا و معاونین 
رئیس جمهوری برای بهره گیری بیشتر از سفر انجام شده است، گفت: تعهداتی 
که در ارتباط با حوزه عمرانی تصمیم گیری خواهد شد طی دو سال آینده به 
اتمام می رسد. استاندار کردستان در پایان خاطرنشان کرد: چند پروژه در حوزه 
وزارت نیرو و پروژه های آب و برق با اعتبار بیشتر از 600 میلیارد تومان توسط 
رئیس جمهوری و نمایندگانش افتتاح خواهد شد و تلاش شده از پرداختن به 

پروژه های خرد پرهیز شود.
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس:
دانشگاه پیام نور در تاسیس 

برخی واحدها شتاب زده عمل کرد
رئیس کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
با اشــاره به گسترش بی رویه دانشگاه پیام نور در گذشته ،گفت: در 

تاسیس برخی واحدها شتاب زده عمل شد.
به گزارش ایرنا، محمدمهدی زاهدی دیروز در نشست مشترک اعضای 
کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس با روســای مراکز دانشــگاه پیام نور 
آذربایجان شرقی در تبریز اظهار کرد: اگرچه بحث گسترش واحدهای پیام نور 
در دوران وزارت بنده انجام شــد اما بدون توجه به زیرســاخت هایی از قبیل 

استاد، فضای آموزشی و امکانات آزمایشگاهی تاسیس شدند.
وی با بیان اینکه دانشگاه پیام نور در بحث پذیرش فراگیر دانشجو درست 
عمل نکرده و خدشه به آن وارد است، افزود: دانشگاه پیام نور بیش از حد به 

سمت علوم انسانی رفت و این باعث افزایش تعداد بیکاران شد .
زاهدی حرکت به ســمت آموزش و جذب مجازی دانشجو را از وظایف 
اصلی دانشــگاه پیام نور برشمرد و گفت: پیام نور در توسعه آموزش مجازی 
درست عمل نکرد در حالی که ما می توانیم شمار زیادی دانشجو را از آفریقا و 

آسیا با ایجاد دانشگاه مجازی به سمت پیام نور هدایت کنیم.
رئیس کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی، پذیرش 
مجازی دانشــجو از سایر کشورها و نیز از داخل کشور را امری ضروری برای 
بقا و پویایی دانشــگاه پیام نور دانســت وگفت: در بحث آموزش مجازی باید 
اعضای هیئت علمی خودشان فعالیت کنند. زاهدی بحث اقتصاد دانش بنیان 
و تولیــد ثروت از طریق علم را یک اصل ضروری در دنیای امروز دانســت و 
اظهارداشــت: دانشگاه پیام نور متاسفانه در عرصه پژوهش جایگاهی ندارد و 

باید به سمت شرکت های دانش بنیان حرکت کند.
در نشست دو ساعته اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
اسلامی با هیئت رئیسه و روسای مراکز و واحدهای پیام نور آذربایجان شرقی 

مسایل و مشکلات دانشگاه پیام نور بررسی شد.

معاون وزیر نیرو:
رفع بحران آب 

در گروی مدیریت مصرف  است
معــاون وزیر نیرو گفت: برای رفع بحران آب باید رویه ها در 
مصرف آب تغییر کند و نگاه درست برای مدیریت مصرف در بخش 

شرب و کشاورزی داشته باشیم.
به گزارش خبرگزاری فارس از اردبیل، »رحیم میدانی« در جلســه 
انسجام بخشی آب و آبفای استان اردبیل با اشاره به خشک شدن بسیاری 
از تالاب های کشــور افزود: نظیر چنین تهدیدی برای دریاچه های پشت 
سدها نیز متصور اســت. وی ادامه داد: درصورتی که همین روند سنتی 
مصرف آب را ادامه دهیم در آینده شاهد خشک شدن سدها نیز خواهیم 
بــود. میدانی اظهارکرد: باید وحدت بین حرف و عمل در حوزه مدیریت 
آب و همچنیــن مصرف آن اتفاق بیفتد و با عملی کردن تصمیم گیری ها 

سعی در حل بحران موجود داشته باشیم.
وی گفت: درک موضوع بحران آب باید در گذشــته اتفاق می افتاد 
تا امروز با این معضلات روبرو نباشــیم ولی در عین حال باید با مدیریت 
فرابخشی سعی در حل مشکلات آب در آینده باشیم. معاون وزیر نیروتقویت 
مطالعات پایه منابع آب در کشور را از جمله تصمیمات اجرایی آینده این 
وزارتخانــه عنوان کرد و افزود: در کنار این موضوع باید به بحث مدیریت 
کیفی منابع آب، مهندســی رودخانه های داخلی و مرزی، تربیت نیروی 
انسانی کارآمد و حفاظت و بهره برداری از تاسیسات آبی توجه داشته باشیم.

قول وزیر ورزش برای پیشرفت پرسپولیس
اعضــای هیئت مدیره پرســپولیس با حضــور در وزارت ورزش و جوانان با 
محمود گودرزی دیدار و گفت وگو کردند. اعضای هیئت مدیره پرســپولیس روز 
سه شنبه راهی وزارت ورزش و جوانان شدند تا با توجه به اهمیت مسائل مربوط 
به حوزه پرسپولیس برای این وزارتخانه با وزیر ورزش و جوانان دیدار و گفت وگو 
داشته باشند. در این جلسه که شخص وزیر، همراه تعدادی از معاونان و مسئولان 
این وزارتخانه حضور داشــتند گزارشــی از اقدامات صورت گرفته در باشگاه در 
حوزه مسائل مالی و نقل وانتقالات توسط هیئت مدیره و سرپرست باشگاه ارائه و 
برنامه های پیش رو و همچنین آخرین مراحل آماده ســازی تیم تشریح شد. علی 
اکبر طاهری درباره این نشســت گفت: در این جلسه وزیر در چارچوب قوانین، 
قول همه گونه همکاری را برای پیشرفت هر چه بیشتر باشگاه و تیم دادند. جلسه 

خوب و مفیدی بود که تاثیرات آن در آینده مشهود خواهد بود.
کفاشیان: بدهی به داوران را تسویه می کنیم

رئیس فدراسیون فوتبال در جمع داوران و کمک داوران لیگ برتر فوتبال گفت: 
همه تلاش خود را انجام می دهیم که امســال موضوع پرداختی داوران تسویه شود. 
علی کفاشــیان گفت: عملکرد داوری در فصل قبل نســبت به فصل های پیشین را 
بررســی کردیم و علیرغم حواشی که به وجود آمد اما عملکرد داوری مناسب بود و 
قضاوت های بهتری را شاهد بودیم و انتظار داریم تا همین روند با پیشرفت بیشتری 
برای این فصل ادامه داشــته باشد.کفاشیان همچنین درخصوص مشکلات داوری 
گفت: همه تلاش خود را انجام می دهیم تا بحث پرداختی داوران در امسال تسویه 
شــود و سیســتم پرداختی داوران را مورد بازنگری قرار خواهیم داد تا این مورد به 
درستی انجام شود. سال گذشته هم در فدراسیون و هم در سازمان لیگ سال بسیار 
سختی داشتیم و چیزی حدود هفتاد درصد از تعهدات را نتوانستیم انجام دهیم که 
البته می دانیم وقتی این تعهدات انجام نشود باعث افت مقطعی همه می شود. اما در 

سال جاری با برنامه ریزی های ویژه این نقایص را برطرف خواهیم کرد .
برگزاری مراسم برترین های فوتبال ایران در برج میلاد

مراسم برترین های فوتبال ایران شنبه سوم مرداد ماه در سالن همایش های 
برج میــلاد تهران و با حضــور اهالی فوتبال برگزار می شــود. در این جشــن 
پیشکســوتان فوتبال، مسئولان وزارت ورزش، فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
و اعضای هیئت رئیســه  و پیشکســوتان داوری حضور دارند. در این مراسم 14 
انتخــاب برتر فوتبال ایران در فصل گذشــته اعلام می شــود. داور و کمک داور 
برتر، باشــگاه برتر، باشــگاه اخلاق مدار برتر، بازیکن اخلاق، برترین دروازه بان، 
برترین مدافع، برترین بازیکن میانی، بهترین مهاجم، بهترین هیئت برگزارکننده 
مســابقات، بهترین گلزن) آقای گل(، پدیده مسابقات و مرد سال فوتبال ایران، 

برترین مربی معرفی و انتخاب می شود.
آخرین اخبار نقل و انتقالات لیگ برتر

*ســیدمهدی ســیدصالحی، مهاجم فصل گذشته اســتقلال خوزستان پس از 
توافق با مســئولان باشگاه اســتقلال اهواز، قراردادی به مدت یک فصل منعقد 
کرد. اســتقلالی ها همچنین با سعید ســالارزاده، مدافع فصل گذشته تیم نفت 
مسجدسلیمان و ســعید شیرازی مدافع فصل گذشــته تیم نفت آبادان با عقد 

قراردادی به مدت یک فصل، به توافق رسیدند.
*جکسون دا پایسائو نپونوسنو مهاجم برزیلی پس از حضور در تمرینات 
و جلب نظر فراز کمالوند، با عقد قرارداد یک ساله به تیم فوتبال گسترش 

فولاد تبریز ملحق شد.
*محسن فروزان پس از عدم حضور در لیست بازیکنان موردنظر پرویز مظلومی، 
مذاکراتی را با چند باشــگاه انجام داد که در نهایت دیروز و در آستانه آغاز لیگ 
برتر با قراردادی یک ســاله به ســیاه جامگان پیوست. همچنین میثم حسینی، 

مدافع چپ فصل گذشته پرسولیس به جمع مشکی پوشان مشهدی پیوست.
*با منتفی شدن حضور یعقوب کریمی در استقلال، هاشم بیک زاده در 
یک قدمی بازگشت به این تیم قرار گرفت. بعد از اینکه استقلالی ها از 
صبر کردن برای یعقوب کریمی به نتیجه نرســیدند ظاهرا مظلومی از 
مسئولان نقل و انتقالات استقلال خواسته تا مقدمات ماندن بیک زاده 
در این تیم را فراهم کنند تا جای خالی مدافع چپ در اســتقلال تا حد 
زیادی مرتفع شود. هاشم بیک زاده دیروز در مورد اینکه پرویز مظلومی 
در نامه ای به بهرام افشارزاده خواستار حفظ او در استقلال شده است، 
گفت: اســتقلالی ها با من صحبت کرده اند و قرار اســت فردا )امروز( 
بار دیگر به باشــگاه بروم تا صحبت های مان را انجام دهیم.ان شــاالله 

فردا)امروز( همه چیز مشخص می شود.
*جواد نکونام که ســرانجام تصمیم گرفت بازیکن مجیدی جلالی در ســایپا شود، 
دیروز به هیئت فوتبال تهران رفت و قرارداد رسمی خود با این تیم را به ثبت رساند.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
ملی پوشان تکواندو ایران در روز نخست تورنمنت 
آزاد کره جنوبی درخشش خوبی داشتند تا جایی که 

موفق به کسب دو مدال طلا و نقره شدند.
تورنمنــت آزاد کره جنوبــی از دیــروز بــا رقابــت 
تکوانــدوکاران اوزان 54- و 87- کیلوگــرم مردان آغاز 
شد که آرمین هادی پور و امید عمیدی نمایندگان ایران 
بودند. در وزن 54- کیلوگرم آرمین هادی پور با شکست 
حریفی از کره در راند دوم رقیب را 12 تایی کرد و 21 بر 
9 پیروز شد و به مدال طلا رسید. هادی پور برای رسیدن 
به فینال شــروع توفانی در این مســابقات داشت. وی با 
پیروزی مقابل دو نماینده از کره جنوبی با نتایج 16 بر 6 
و 19 بر 2 و غلبه بر نماینده فیلیپین با نتیجه 27 بر 4 به 

جمع هشت نفر پایانی رسید.
نماینده وزن اول ایران در ادامه باز هم مقابل حریفی 
از کره قرار گرفت و 19 بر 4 پیروز شــد و در دیدار نیمه 
نهایــی با برتری 19 بر 7 مقابــل نماینده فیلیپین راهی 
فینال شد و در دیدار نهایی با پیروزی مقتدرانه طلایی شد 
و 20 امتیاز مسابقات را در سبد امتیازات خود ذخیره کرد.

در وزن 87- کیلوگرم امید عمیدی با شکســت 9 بر 
5 مقابل جســور بایکازوف ازبکستانی نفر اول وزن چهارم 
رنکینگ المپیک به نقره رسید.عمیدی در راه رسیدن به 
فینال مقابل 4 حریف کره ای به برتری رسید. وی در ابتدا 
به دلیل عدم حضور رقیب کره ای به دور بعد رســید و در 
دیدار بعد خود در راند طلایی پیروز شد. عمیدی در ادامه 

روز نخست تورنمنت آزاد کره جنوبی به پایان رسید

حدیث دشت عشقدرخشش تکواندوکاران ایرانی با کسب ۲ مدال طلا و نقره

به یاد شهیده »فوزیه شیردل«
قهرمان ۱۶ ساله پاوه

شهیده »فوزیه شیردل« سال 1338 در کرمانشاه  به 
دنیا آمد. وی پس از گذشــت 3 سال از خدمت در بهداری 
کرمانشــاه و کســب تجربیات فراوان، به پاوه منتقل و در 

بیمارستان آنجا به عنوان بهیار مشغول به خدمت شد.
 روایت شــهید دکتر »چمران«: هلی کوپتر ســاعت 4 
بعدازظهر در محــل معین بر زمین نشســت. رگبار گلوله 

دشمن از هر طرف باریدن گرفت و ما به سرعت مشغول تخلیه آب و نان و خرما و 
مهمات مختلفی شدیم که تیمسار فلاحی برای ما فرستاده بود. هرکس هر کاری 
می کرد، عده ای به تیراندازی دشــمن پاسخ می گفتند و عده ای مجروحین و شهدا 
از جمله شــهید فوزیه شیردل را سوار هلی کوپتر می کردند. همه چیز آماده شد و 
هلی کوپتر صعود کرد. اما از روی اضطراب رگبار گلوله ها، خلبان که می خواســت 
هرچه زودتر اوج بگیرد، کنترل خود را از دست داد و پروانه هلی کوپتر با تپه جنوبی 
تصادف کرد و شکســت و هلی کوپتر تعادل خود را از دست داد. پره  های شکسته 
شــده همچنان به دیوار عمارت بهداری اصابت می کردند و کابین خلبان متلاشی 
شده بود و جسد نیمه جان دو خلبان آن به بیرون آویزان شده بود. مجروحین داخل 
هلی کوپتر همه شهید شده بودند و از همه غم انگیزتر جسد همان دختر پرستاری 
بود که گلوله پهلویش را شــکافته بود و ســرانجام او در روز 25 مرداد 1358 در 
جریــان حمله گروهک  ضدانقلاب دموکرات به بهــداری پاوه و محاصره بهداری و 
در حالی  که مشغول کمک به یاران شهید دکتر »مصطفی چمران« در راهنمایی 
هلی کوپتر برای فرود در بهداری پاوه بود، مورد اصابت گلوله دموکرات ها قرار گرفت 
و پس از گذشت 16 ساعت و خونریزی فراوان به درجه رفیع شهادت نائل گشت و 

در گلزار شهدای باغ فردوس استان کرمانشاه آرام گرفت .

با شکست دو نماینده دیگر از کشور میزبان با نتایج 9 بر 
یک و 15 بر 3 به فینال وزن هفتم رسید و در دیدار نهایی 

به مدال نقره بسنده کرد.
شیری تنها نماینده ایران در روز دوم

دومیــن روز از تورنمنت آزاد کره جنوبی )G2(، امروز 
با مبارزه تکواندوکاران وزن 87+ کیلوگرم پیگیری خواهد 

شــد که مرتضی شیری بعنوان تنها نماینده کشورمان بر 
روی شــیاپ چانگ خواهد رفت. نماینده ســنگین وزن 
کشــورمان در نخســتین گام باید با تکواندوکاری از کره 
جنوبی رقابــت کند و در صورت پیروزی بازهم به مصاف 

یکی دیگر از نمایندگان کشور میزبان خواهد رفت.
شیری در صورت پیروزی برابر نمایندگان کره جنوبی 

در 2 مبارزه، در مرحله یک چهارم و در رقابتی ســخت و 
نفس گیر باید با »دیمیتری شــوکین« قهرمان جهان در 
ســال 2015 پیکار کند. این تکواندوکار ازبکستانی چندی 
پیش نیز عنوان قهرمانی دانشجویان جهان را به دست آورد.

ویژگی بارز تورنمنت آزاد کره جنوبی، حضور پرشمار 
ورزشکاران کره ای است. جالب اینکه در  مسابقات رسمی 
معمولا در هر وزن 1 یا 2 تکواندوکار از کره جنوبی حضور 
دارند امــا در این رقابت ها در هــر وزن حدود 20 تا 25 
تکواندوکار کره  ای رقابت خواهند کرد که قطعا همین امر 
به خودباوری تکواندوکاران ایرانی کمک بسیاری می کند.

کره جنوبی مهد تکواندوی جهان اســت اما درخشش  
تیم ملی تکواندو در چند سال اخیر سبب شده که ایران نیز 

تبدیل به یکی از قدرت های بزرگ تکواندوی جهان شود. 
امتیازهای تورنمنت آزاد کره جنوبی برای ورزشکاران

تیم ملي تکواندوي کشــورمان در تورنمنت آزاد کره 
جنوبــی با ترکیــب، آرمین هادي پــور، محمد کاظمي، 
ابوالفضل یقعوبي، ســروش احمدي، مهرداد نورمحمدي، 
فرزاد ذوالقدري، سیدمحمد رفیعي، علیرضا نصرآزاداني، 
فرزاد عبدالهي، امید عمیدي و مرتضي شیري و با هدایت 
بیژن مقانلو )سرمربي( و مهدي بي باک و مهرداد یوسفي 

)مربي( به مصاف رقبایشـان مي رود.
تورنمنت آزاد کره جنوبی G2 است و دارندگان مدال 
طــلا 20 امتیاز، مدال نقره 12 امتیــاز و مدال برنز 7.2 
امتیاز، در راستای افزایش رنکینگ المپیکی برای کسب 

سهمیه ریو 2016، به دست خواهند آورد.

  مرحله دوازدهم اردوی آماده سازی تیم ملی کاراته بزرگسالان در حالی از روز سه شنبه آغاز شده است که 
غلامرضا دباغیان سرمربی تیم ملی همچنان در اردوها حضور ندارد.

دوازدهمین مرحله اردوی آماده سازی تیم ملی کاراته بزرگسالان در حالی از روز سه شنبه 30 تیرماه در استان کرمانشاه 
آغاز شده است که غلامرضا دباغیان سرمربی تیم ملی در کنار ملی پوشان حضور ندارد. تیم ملی کاراته سال گذشته پیش از 
اعزام به مســابقات جهانی آلمان نیز با چنین اتفاقاتی روبرو بود که در پایان نیز تیم بدون کادرفنی تمرینات خود را پیگیری 
کرد و منتقدان به نحوه رفتار مربیان اعتراض کردند. کاراته کاها نیز در آن مقطع حســاس نیز تنها زیر نظر حســینی )مربی 
بدنساز( تمرین می کردند و حالا نیز گویا اتفاقات سال گذشته در حال تکرار شدن است. حالا اینکه چرا سرمربی تیم ملی روز 
گذشته پس از پایان جلسه کمیته فنی مستقیم راهی کرمانشاه نشده است جای سؤال دارد! کاراته کاها خود را برای حضور 
در سیزدهمین دوره مسابقات قهرمانی آسیا که شهریورماه در یوکوهامای ژاپن برگزار می شود، آماده می کنند. این مرحله اردو 

تا روز دوشنبه 5 مردادماه ادامه خواهد داشت. 

برپایی اردوی تیم ملی کاراته در غیاب سرمربی

كناره گیری بهترین مربی سال كشتی فرنگی از مربیگری 
بهترین مربی سال کشتی فرنگی از دید فدراسیون 
کشــتی، دیگر رغبتی برای حضور در سالن کشتی و 

تمرین دادن شاگردانش ندارد.
بعد از انتشــار شــایعاتی مبنی بر عدم حضور محمدعلی 
چمیانی که ســال گذشته از سوی فدراسیون کشتی به عنوان 
بهترین مربی کشتی فرنگی انتخاب شد در سالن تمرینش در 
شیراز و شایعه کناره گیری این مربی سازنده از دنیای مربیگری، 

وی این موضوع را تأیید کرد. چمیانی در این خصوص و اینکه 
آیا این موضوع صحت دارد گفت: بله درست است؛ چند هفته ای 
اســت که دیگر به باشگاه نمی روم چون دیگر فایده ای نداشت. 
پیش از این روزی 8 تا 9 ســاعت را برای آموزش کشتی گیران 
اختصاص می دادم، اما حالا دیگر انگیزه ای برای این کار ندارم. 
ناراحتی این مربی از برخی تصمیمات فدراسیون کشتی، دلیل 

این کناره گیری اعلام شده است.

 رئیس کمیسیون اصل نود گفت: ما از طرف برخی 
افراد ذی نفع با توصیه و حتی فشار در این مدت برای 
خاتمه دادن به موضوع پرونده فساد در فوتبال روبرو 

بود ه ایم.
رئیس کمیسیون اصل نود با تقدیر از برنامه روشن دکتر 
گودرزی برای مقابله با فســاد به پایگاه خبری وزارت ورزش 
و جوانان گفت: خوشــبختانه وزیر ورزش و جوانان و مدیران 
این وزارتخانه در موضوع مقابله با فســاد و بررسی پرونده های 
آن بیشترین همکاری را با این کمیسیون داشته اند. پورمختار 
در پاســخ به سؤالی در مورد طولانی شــدن اعلام نتایج این 
پرونده گفــت: ما در این مدت از طــرف برخی افراد ذی نفع 
با توصیه و حتی فشــار برای خاتمه دادن به موضوع فساد در 
فوتبال روبرو بودیم، افرادی اعم از مدیر، مربی و حتی رســانه 

با رجوع به اعضای این کمیســیون خواســتار جمع شدن آن 
بودند که خوشبختانه با جدیت، ابعاد مختلف فساد در فوتبال 
توسط اعضای این کمیسیون بررسی شده است و نتایج آن در 

روزهای آینده اعلام خواهد شد.
رئیس کمیســیون اصل نود در مورد این که میزان فساد 
در فوتبال نسبت به زمینه های دیگر بیشتر است یا خیر گفت: 
در ورزش فســاد در فوتبال به دلیل میزان قراردادها بیشــتر 
است و نسبت به سایر موارد نمی توان این گونه قضاوت کرد.
پورمختار در مورد افراد درگیر در پرونده فساد در فوتبال ایران 
گفت: متاسفانه افراد با سمت های مختلفی درگیر آن هستند، 
از مدیر تا خبرنگار و امیدوارم این اقدام مجلس که با حمایت 
غالب مردم و رسانه ها برای مقابله با فساد همراه شده است به 

سلامت بیشتر فضای ورزش کمک کند.

غیبت باباجان زاده در مسابقات جهانی کشتی فرنگی
دارنده مدال برنز کشتی فرنگی جهان حضور در 

مسابقات جهانی لاس وگاس را از دست داد.
بعد از عدم اجماع شــورای فنــی و کادرفنی تیم ملی 
کشــتی فرنگی برای مشخص کردن ملی پوش سنگین وزن 
ایران در مســابقات جهانی لاس وگاس آمریکا، قرار شد تا 
نفــرات اول و دوم مرحله نهایی انتخابی تیم ملی کشــتی 

فرنگی یعنی مهدی نوری و بشیر باباجان زاده در تورنمنت 
جام پیت لاسینســکی لهستان محک بخورند تا کشتی گیر 
برتر این مسابقات نماینده ایران در مسابقات جهانی باشد، 
اما در آخرین لحظات باباجان زاده که مدتی بود در اردوهای 
تیــم ملی هم غیبت داشــت از شــرکت در این تورنمنت 

انصراف داد.

خواهان عبداله دبیر دادخواستی به طرفیت خواندگان محمد راشدی و علیرضا عیدانی 
و سیدامیر زمان پور به خواسته الزام به تنظیم سند خودرو تقدیم دادگا ه های عمومی 
شهرستان بخش بندر امام خمینی شهرستان بندر ماهشهر نموده که جهت رسیدگی 
به شعبه 2 دادگاه عمومی حقوقی بخش بندر امام خمینی واقع در استان خوزستان- 
به  و  ارجاع  بندر  واحدی   400 منازل  روبروی  ولایت-  بلوار  خمینی)ره(-  امام  بندر 
و   94/6/18 آن  رسیدگی  وقت  که  گردیده  ثبت   9409986132400333 کلاسه 
ساعت 09:00 تعیین شده است. به علت مجهول المکان بودن خوانده سیدامیر زمان پور 
و درخواست خواهان و به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی دادگاه های عمومی و 
انقلاب در امور مدنی و دستور دادگاه مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار 
آگهی می شود تا خوانده/متهم پس از نشر آگهی و اطلاع از مفاد آن به دادگاه مراجعه 
و ضمن اعلام نشانی کامل خود نسخه دوم دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت 

مقرر فوق جهت رسیدگی حاضر گردد. 

مدیر دفتر شعبه ۲ دادگاه عمومی حقوقی بخش
 بندر امام خمینی - فاطمه حق دوست

شماره ابلاغیه: 9410106132401791
شماره بایگانی شعبه: 940335
تاریخ تنظیم: 94/4/29

شعبه ۲ دادگاه عمومی
 بندر امام خمینی)ره(

همگی و تمامت و مازاد ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده پلاک 252 فرعی از 8 
اصلی بمســاحت 1231/27 متر مربع واقع در اراضی لیوان بخش 2 ثبت بندر گز ذیل ثبت 7297 
صفحه 359 دفتر جلد 41 بنام صادق عســگری فرزند داود ثبت و ســند صادر و تســلیم گردیده 
سپس تمامت مورد ثبت طبق اسناد رهنی شماره 9924 - 1388/19 و 13325 - 1390/11/29 
دفترخانه اســناد رسمی شماره 99 بندرگز در رهن بانک کشاورزی شعبه بندرگز قرار گرفته است 

حدود اربعه عرصه بشرح ذیل می باشد:
شــمالاً: بطول 60 متر دیواریســت به زمین متصرفی محمد حسین لیوانی نژاد شرقاً: بطول 25/20 
متر دیواریســت بزمین حاجی محمد نقی کردی جنوباً: بطول 51/20 متر دیواریست بزمین حاجی 

صداقتی غرباً: بطول 20/40 متر دیواریست به خیابان شهید اسدی عرب )حقوق ارتفاقی: ندارد(.
به علت عدم پرداخت بدهی منجر به صدور اجرائیه و تشــکیل پرونده های به کلاســه 9300109 
و 9300108 در اجــرای ثبت بندرگز گردیــد. با توجه به اصلاح ماده 34 قانون ثبت، تمامت ملک 
مورد رهن توســط هیئت ســه نفره کارشناسان رسمی دادگســتری به مبلغ 12/520/795/000 
ریال )دوازده میلیارد و پانصد و بیســت میلیون و هفتصد و نود و پنج هزار ریال( ارزیابی گردید و 
ارزیابی فوق قطعی گردید. برابر گزارش کارشــناس منتخب، ملک مزبور در: بندرگز خیابان شهید 
اسدی عرب روبروی انقلاب 11 کارواش عسگری واقع می باشد. اعیانی موجود در پلاک فوق شامل: 
1- یک  باب مغازه بمساحت حدود 44 متر مربع دارای درب فلزی و اسکلت آجری و فلزی با سقف 
طاق ضربی و بالکن بمساحت 8/75 مترمربع می باشد 2- استراحتگاه کارگران و سایبان و انباری و 
سرویس بهداشتی و چاله سرویس بتنی که دارای اسکلت آجری و سقف ایرانیت بمساحت مجموع 
77 متر مربع می باشد. 3- سکوی بارگیری ماشین آلات سنگین با رمپ و سکو 4- در ملک مذکور 
چاه آب و محوطه ســازی به ارتفاع حدود یک متر با دیوار آجری در یک طرف و فنس در دو طرف 
دیگر انجام شده است. 5- براساس مندرجات پروانه ساختمانی شماره 10663 مورخ 1373/01/25 
و گواهــی عدم خلاف به شــماره 93001164 مورخ 1393/12/03 ملک مــورد نظر دارای امتیاز 
تجاری به میزان 220 متر مربع می باشــد 6- در ملک مورد نظر انشعاب برق سه فاز و تکفاز و آب 
شــهری دایر است، برابر نظریه کارشناسی ملک فوق الذکر در تصرف بدهکار می باشد. ملک فوق در 
کوچه با عرض کم قرار دارد. دارای انشعابات آب، برق و گاز می باشد. چنانچه بابت حق الاشتراک با 
حق انشعاب و مصرف و بدهی مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم 
قطعی آن معلوم شده یا نشده در عهده برنده مزایده می باشد، لذا مزایده از ساعت 9 صبح الی 12 
ظهر چهارشــنبه مورخه 1394/5/21 در واحد اجرای ثبت اسناد بندرگز تشکیل و از مبلغ ارزیابی 

شروع، و به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد.
تاریخ: 1394/5/3

آگهی مزایده اموال غیرمنقول

حجت اله تجری
رئیس ثبت اسناد و املاک بندرگز

شانس جودو برای كسب 3 سهمیه المپیک
در پایان رقابت های جایزه بزرگ تیومن در روسیه 
فدراسیون جهانی جودو رنکینگ المپیکی جودوکاران 

را اعلام کرد.
در حالــی که رقابت هــای بین المللی کــه امتیاز آن در 
رنکنیگ جهانی جودوکاران برای کسب سهمیه المپیک یکی 
پس از دیگری در حال برگزاری اســت فدراسیون جهانی به 
فاصله سه روز بعد از پایان رقابتهای گراند اسلم مسکو آخرین 
رده بندی المپیکی  جودوکاران را اعلام کرد.بر همین اســاس 
ســعید ملایــی در وزن 81- کیلوگرم با کســب 360 امتیاز 
از حضــور در 5 رویــداد مختلف و بعد از حــذف جودوکاران 
کشورهایی که بیش از یک نماینده دارند جایگاه 16 را به خود 

اختصاص داده اســت.همچنین جواد محجوب با 183 امتیاز 
ازحضور در چهار رویداد مختلف 183 امتیاز کســب کرده و 
بعد از حذف جودوکاران کشــورهایی که بیش از یک نماینده 
دارند رتبه 27 را در اختیار دارد. بر اســاس قوانین فدراسیون 
جهانی نفرات اول تا 22 رنکنیگ جهانی بعلاوه یک ســهمیه 
قاره ای برای هر کشــور می توانند ســهمیه المپیک را کسب 
کنند.با توجه به جایگاه فوق و در صورت حفظ همین شرایط 
تا ماه »می 2016« جودو ایران می تواند دو سهمیه المپیک را 
کسب کند. در صورتی که جواد محجوب بتواند با تلاش بیشتر 
جایگاه خود را به جمع 22 نفر برتر وزن 100- کیلوگرم ارتقاء 

دهد سهمیه های ایران به عدد سه افزایش خواهد یافت.

تکمیل دهکده ورزشکاران المپیک ریو
 تا پایان سال 2015

* نصرالله سجادی معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان صبح دیروز از مسابقات قهرمانی کشور آکروژیم و اردوی تیم 

ملی ژیمناستیک هنری و ترامپولین بازدید کرد.
* کمک وزارت ورزش و جوانان به فدراسیون تیراندازی باعث شد تا اردوی آلمان 
با شرایط حداقلی برگزار شود.قرار بود اردوی آمادگی تیم ملی تفنگ جهت اعزام 
به مسابقات جهانی آذربایجان و رقابت های توزیع سهمیه المپیک از 28 تیر ماه 
تا 11 مرداد ماه در شهر هانوفر آلمان برگزار  شود اما مشکلات مالی در فدراسیون 
باز هم شــرایط برگزاری این اردو را سخت کرد و اعزام تیم به هانوفر انجام نشد.
پس از لغو این اردو و با توجه به مشــکلات فشــنگ در فدراســیون تیراندازی، 
وزارت ورزش برای برگزاری این اردو کمک مالی مختصری را برای فدراســیون 
در نظر گرفت تا بار دیگر شــرایط برگزاری این اردو فراهم شود.مهدی هاشمی، 
رئیس فدراســیون تیراندازی ضمن تائید این خبر اظهار داشت: در نظر داریم تا 
این اردو برگزار شــود اما با توجه به کمک مختصــر وزارت ورزش اردو با تعداد 
حداقلی از نظر تعداد نفرات و روز برگزار خواهد شــد.وی افزود: احتمال دارد تا 
تیم تیراندازی یکشنبه هفته آینده برای برگزاری اردویی یک هفته ای به هانوفر 
اعزام شــود اما این پایان راه نیست. مشکلات مالی داریم، هنوز مشکلات زیادی 
برای مســابقات آذربایجان در پیش داریم و باید با توان بیشتری برای مسابقات 

جهانی آماده شویم.

ازگشــوده  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 
شدن فصل جدیدی از روابط صنعتی و تجارتی 
جمهوری اســلامی ایران با کشورهای مختلف 

جهان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اردبیل، محمدرضا 
نعمــت زاده صبح دیروز در مراســم افتتاح یک واحد 
صنعتی تولیــد آب  معدنی های طعم دار در شــهرک 
تخصصی نیر اظهار داشت: در روزهای اخیر هیئت های 

بلندپایــه کشــورهای اروپایی وارد ایران  شــدند تا 
علاقه منــدی خود را برای تقویــت روابط اقتصادی، 

صنعتی و تجاری فی مابین اعلام کنند. 
وی وعده داد به ســرعت کشور از وضعیت رکود 
تورمی خارج شده و امکان ترمیم بسیاری از خلأهای 
اقتصادی در حوزه های مختلف به ویژه صنایع عظیم 
کشــور همچون نفــت وگاز،  خودروســازی، صنعت 
پتروشــیمی فراهم شود و امکان بهره گیری بیشتر از 

این ظرفیت ها به وجود آید.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشــاره به ســفر 
هیئت اقتصادی آلمان به تهران گفت:  ورود شرکای 
صنعتی، اقتصادی و تجاری آلمان به کشور و به دنبال 
آن امضای توافقات خوب با مسئولان ایرانی به سرعت 
زمینــه ای را فراهم خواهد کرد تا امکان بهره گیری از 
صنایع پیشــرفته کشورهای صنعتی در تولید داخلی 
فراهم شود، همچنین امکان صادرات آنها نیز با برندهای 

خارجی فراهم آید.
نعمت زاده با قدردانی از حضور ســرمایه گذاران و 
فعالان اقتصادی در اســتا ن های مختلف کشور گفت: 
اســتان اردبیل با توجه به توان بالای آب های معدنی 
مختلف امکان بهره گیری بیشتر را در تقویت و توسعه 
صنعــت تولید آب های معدنــی و طعم دار را دارد که 
امیدواریم با ورود ســرمایه گذاری های مختلف در این 

زمینه امکان بهره گیری بیشتر فراهم آید.

وزیر صنعت، معدن و تجارت خبرداد

تقویت روابط صنعتی و تجاری ایران با جهان

نایب رئیس خانه کشــاورز کشور گفت: 
هم اکنون در 28 اســتان کشور دفترخانه 
کشاورز تشکیل شده و یک میلیون و 480 

هزار نفر عضو این خانه هستند.
به گــزارش خبرگــزاری فــارس از قزوین، 
»عنایت الله بیابانی« در جلسه ای که صبح دیروز با 
حضور رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین 
و کشاورزان در مجموعه باغستان  برگزار شد، اظهار 
کرد: خانه کشاورز به عنوان تشکلی واقعی در بخش 
خصوصی همواره تلاش کرده تا بتواند این تشکل 
را در راســتای حمایت از منافع کشاورزان حفظ 

کند.
وی افزود: هم اکنون در 28 اســتان کشــور 
دفترخانه کشاورز تشــکیل شده و یک میلیون و 

480 هزار  نفر عضو این خانه هستند.

نایب رئیس خانه کشــاورز کشور خاطرنشان 
کرد: از روز تشکیل خانه کشاورز تا به امروز اغلب 
مدیران عضو این خانه هستند که کمک فراوانی در 
راستای پیشبرد اهداف و توسعه بخش کشاورزی 

کرده اند و امیدواریم این روند ادامه یابد.
بیابانی بر لزوم اعمال سیاســت های حمایتی 
در راستای حمایت از تشکل های بخش کشاورزی 
تأکید و بیان کرد: هدف اصلی تشکل خانه کشاورز 
در راستای حمایت از کشاورزان و بخش کشاورزی 

است.
این مسئول با اشاره به اهمیت بخش کشاورزی 
در تأمین امنیت غذایی جامعه تصریح کرد: جامعه 
کشاورزی یک جامعه مقدس است که باید به نقش 
کلیدی آن توجه خاصی شود و اجازه ندهیم به آن 

ضربه ای وارد شود.

معاون فنی و نظارت سازمان نوسازی مدارس 
گفت: هم اکنون پنج هزار و 500 طرح در آموزش 

و پرورش در دست اجراست.
به گزارش ایرنا از مراغه، »امان الله عباسی«  دیروز 
در حاشیه بازدید اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس شورای اســلامی از طرح های در دست اجرای 
آموزش و پرورش این شهرستان افزود: از این تعداد حدود 
یک هزار و 200 طرح به صورت مردمی و مشــارکتی و 

بقیه توسط دولت در دست احداث است.
وی اظهار کرد: این طرح ها شامل تخریب و بازسازی، 
مقاوم سازی، مجتمع ورزشی و فرهنگی و پژوهش سراها 
اســت. معاون فنی و نظارت سازمان نوسازی مدارس با 
اشاره به اینکه میزان اعتبار تصویب شده برای این طرح ها 
13 هزار میلیارد ریال اســت، ادامه داد: انتظار می رود با 
تخصیــص به موقع این اعتبار، بخشــی از طرح های در 

دست اجرا تکمیل و به بهره برداری برسد. عباسی یادآوری 
کرد: از سال 92 نیز اعتبار ویژه ای برای استانداردسازی 
تجهیزات گرمایشی و سرمایشی مدارس به این وزارتخانه 
تعلق می گیرد که تا کنون با اعتبارهای تخصیص یافته، 
70 درصد مدارس کشور به حد استانداردهای ملی ایمنی 
رسیده است. وی گفت: اگر هر سال 10 هزار میلیارد ریال 
برای نوسازی و بازسازی مدارس کشور تخصیص یابد، در 
برنامه ششم توسعه تمام مدارس کشور از استانداردهای 

لازم ایمنی برخوردار می شوند.
اعضای کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
شــورای اسلامی از دیروز با سفر به آذربایجان شرقی از 
مراکز آموزش عالی و مدارس این استان بازدید کرده و 
به بررسی شــرایط و سطح علمی دانشگاه ها، مشکلات 
دانشــجویان و دانشــگاه ها، دانش آموزان و مدارس این 

استان پرداخته اند.

نایب رئیس خانه کشاورز کشور خبر داد

عضویت یک میلیون و 480 هزار نفر 
در خانه كشاورز

بارش های شدید باران و تگرگ و برف در چند 
روز گذشته اگر چه با ایجاد خسارت های جانی و 
مالی در برخی استان ها کام مردم را تلخ کرد، ولی 
این نعمت در برخی اســتان ها از جمله مازندران 

باعث نجات شالیزارها از خطر خشکی شد.
به گزارش خبرنگار کیهان به نقل از روابط عمومی 
سازمان جهاد کشاورزی مازندران، حسن عنایتی مدیر 
زراعت سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: 22 هزار 
و 838 هکتار از شالیزارهایی که در آستانه خشکی قرار 
داشــتند با بارندگی های چند روز اخیر از خطر نابودی 
نجات یافتند. در تعطیلات عید فطر در مناطق شــرقی 
مازندران بیش از 50 میلیمتر و در مناطق مرکزی و غربی 
استان بیش از 100 میلیمتر باران بارید و بیشترین بارش 

نیز در نوشهر با 177/4 میلیمتر ثبت شد.
به گزارش ایرنا، حسن عنایتی اظهار داشت: با توجه 
به وضعیت بحرانی شالیزارها به دلیل خشکی و عدم تامین 
آب زراعی به خصوص در مناطق شــرقی استان، سطح 
کشت برنج به 208 هزار و 635 هکتار تقلیل پیدا کرد و 
یکهزار و 522 هکتار به دلیل خشکی کشت نشده است.

وی با بیان اینکه 716 هکتار از شالیزارهای کشت 
شده به دلیل خشکی رها و غیرقابل استفاده شده است، 
گفت: 22 هزار و 838 هکتار از شــالیزارهایی که تحت 
استرس خشکی قرار داشتند خوشبختانه با بارندگی چند 

در پی بارش ها در چند روز گذشته

باران شالیزارهای مازندران را از خطر خشکی نجات داد
روز اخیر از شدت بحران خشکی کاسته شده و بسیاری 

از مزارع تحت استرس از خطر نابودی نجات یافتند.
مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی مازندران در 
عین حال گفت: برخی از مزارع دچار ورس یا خوابیدگی 

شده که باید با کمباین های مخصوص، برداشت شود.
بازگشایی راه های اصلی منطقه سیل زده الموت

خبرنگار کیهــان از قزوین نیز گزارش داد: تمامی 
راه های اصلی منطقه ســیل زده الموت بازگشایی شده 

است.
ســیدعلی موســوی در جمع خبرنگاران استانی 
گفت: بر اثر بارش و وقوع سیل راه ارتباطی 70 روستای 

الموت شرقی و مسیر الموت به تنکابن در گردنه پیچه 
بن مسدود شده بود که با تلاش راهداران و بسیج کلیه 
امکانات راه ارتباطی این روســتاها بازگشــایی شد. وی 
افزود: رسوب برداری و مرمت مسیرهای ارتباطی از جمله 
اقدامات صورت گرفته به منظور بازگشایی راه های منطقه 
الموت شرقی بود.  موسوی همچنین با ارائه گزارشی از 
فعالیت های صورت گرفته در امدادرسانی به مسافران و 
ساکنان منطقه الموت شرقی تصریح کرد: در پی وقوع 
ایــن حادثه طبیعی با تلاش عوامل امدادی بیش از 50 
نفر از مســافرانی که در مسیر گردنه پیچه بن الموت به 

تنکابن در سیل گرفتار شده بودند نجات یافتند.

اجساد 2 جان باخته دیگر چالوس پیدا شد
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان البرز هم عصر 
سه شنبه از کشف اجساد دو نفر دیگر از جان باختگان سیل 
اخیر در روستای سیجان در جاده چالوس خبر داد و گفت: 
اجساد مربوط به دو خانم از اهالی روستای سیجان است که 
بسیار پایین تر از محل حادثه و در رودخانه بیلقان در جاده 
چالوس پیدا شده است. به گفته وی تعداد جان باختگان این 
روستا در استان البرز به 8 نفر رسیده است. در همین حال 
خبرگزاری ایرنا به نقل از مدیرکل روابط عمومی فرمانداری 
تهران تاکید کرد: هنوز هویت سه نفر از کشته شدگان حادثه 
ســیل منطقه کن و سولقان شناسایی نشده است. ایمان 
قربانی افزود: تاکنون هویت 5 نفر از قربانیان مشخص شده 
است. وی خاطرنشــان کرد: نادر بهرامی زاده، محمدرضا 
رزمی بنفشه درق، میرفرزان حسینا، محمدعلی همدانی و 
سمیه عابدینی از جمله قربانیان حادثه سیل روز یکشنبه 

منطقه کن و سولقان هستند.
خسارت ها در استان تهران قابل توجه نبود

هادی رحمتی مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
تهران دیروز در بازدید از مناطق سیل زده فیروزکوه گفت: 
خسارت ناشی از بارش های اخیر قابل توجه نبوده است.
وی افــزود: حضور به موقع گــروه مدیریت بحران 
شهرســتان فیروزکوه یکی از عوامل جلوگیری از بروز 

خسارت سنگین بوده است.

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست 
جمهوری از تدوین دســتورالعمل اجرایی راه اندازی 

واحدهای تولیدی مستقر روستاها خبر داد.
به گزارش ایرنا از اردبیل، سید ابوالفضل رضوی با اشاره 
به اهمیت مشــارکت مردم در راه اندازی واحدهای تولیدی 
مستقر در روستاها، بیان کرد: دستورالعمل اجرایی این طرح 
تدوین شــده و این طرح حاصل سفر به 31 استان کشور و 

مشورت با صاحب نظران و مسئولین محلی است.
وی اضافــه کرد: در راســتای ایجاد توســعه پایدار و 

اشــتغالزایی در روستاهای کشور، دولت نسبت به پرداخت 
تسهیلات اشــتغالزایی به روستائیان کشور اقدام می کند و 
برای دریافت این تســهیلات روستائیان می توانند تا 4 برابر 

میزان نقدینگی خود، وام دریافت کنند.
سید ابوالفضل رضوی در بازدید از طرح های کارآفرینی 
روســتای ویرثق از توابع بخش مرکزی شهرســتان نیر در 
اســتان اردبیل تصریح کرد: توجه به روســتا و حرکت در 
جهت توانمندسازی روستائیان موجب کاهش نرخ بیکاری، 

حاشیه نشینی و افزایش تولید ملی می گردد.

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری خبر داد
تدوین دستورالعمل راه اندازی واحدهای تولیدی در روستاها


